
Rosmalen voelt zich niet gehoord over 

komst windmolens in polder  

ROSMALEN – Alsof het in beton is gegoten, de komst van zestien windturbines op het 

Bossche deel van de Duurzame Polder. Dat gevoel heeft Sandra Jansen uit de Groote Wielen. 

En dat geldt voor heel veel bewoners uit Rosmalen, zo bleek dinsdagavond. 
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De hartenkreten op het prikbord in het Rosmalense Perron-3 spreken voor zich: ‘Luister + 

handel naar de bewoners!’, ‘Het gesprek vraagt een andere aanpak’ en ‘Dit is participatie voor 

de bühne’. Rosmalen spreekt zich uit tijdens de eerste informatieavond in de gemeente Den 

Bosch over de komst van windturbines in de Duurzame Polder, het grote poldergebied tussen 

Den Bosch en Oss. 

Na drie avonden in de gemeente Oss was de gemeente Den Bosch aan de beurt. Op het 

Bossche deel komen zestien windmolens, zo bepaalde de nieuwe coalitie. Oss richt zich niet 

op een aantal, maar op een energie-opgave van 0,514 petajoule (PJ) aan groene stroom. 

Volgens deskundigen komt dat uit op bijna tien turbines. 

1 kilometer tussen windmolens en woonkernen 

Wat de Rosmalenaren onder meer tegen de borst stuit, is dat Den Bosch een afstandsnorm 

hanteert van 1 kilometer tussen de windmolens en de woonkernen. Terwijl dat in Oss, waar 

het gebied veel uitgestrekter is, twee kilometer is. ,,1000 meter afstand is echt veel te weinig”, 

sprak Sandra Jansen uit de Groote Wielen tijdens het plenaire deel in de theaterzaal van 

Perron-3, die met zo’n tweehonderd bezoekers goed was gevuld. 

Ik heb echt het gevoel dat er niets met mijn opmerkingen wordt gedaan, maar ik blíjf komen 

hoor 

Sandra Jansen, bewoonster Groote Wielen  

Jansen gaf tijdens het tweede deel, waarbij de gasten in groepjes werden verdeeld, aan dat zij 

zich niet gehoord voelt. En dat geluid was vaker te horen. ,,Alles lijkt in beton gegoten, terwijl 

ik mij grote zorgen maak. Over mijn nachtrust, gezondheid, uitzicht, waardevermindering van 

het huis en geluidsoverlast. Maar hier hoor je alleen maar: er komen zestien windmolens. 

Punt.” 

‘Je wordt er cynisch van’ 

Ze doelde daarmee op een opmerking van wethouder Mike van der Geld (D66, duurzame 

energie) die zei dat het niet de vraag is óf de zestien windmolens in de polder komen, maar 

eerder wáár. Volgens een van de bewoonsters van de polder staat zelfs al vast wáár ze komen. 

,,De grondeigenaren hebben dat al bepaald.”  



Dat laatste werd door een van de managers van de Duurzame Polder tegen gesproken. ,,De 

gemeenteraad bepaalt uiteindelijk waar de molens precies komen.”  

Sandra Jansen denkt dat het voor haar al de vijfde bijeenkomst over de windturbines is die zij 

bezoekt. ,,Je wordt er haast cynisch van. Ik heb echt het gevoel dat er niets met mijn 

opmerkingen wordt gedaan, maar ik blíjf komen hoor.” Den Bosch houdt de komende jaren 

nog meerdere bijeenkomsten voor omwonenden en andere belanghebbenden. De start van de 

bouw van de turbines is volgens planning pas in 2025-2027. 

 

https://www.bd.nl/den-bosch-vught/den-bosch-en-oss-gaan-de-boer-op-met-plannen-voor-windturbines~af20e85e/

